

# 114 第一學期學期成績單製作流程

登入學務系統 → 教職員 → 成績單製作 → 登打評語 → 儲存 → 確認各科(含科任教師)成績皆已經輸入完成 → 選擇 114 學年度第 1 學期成績單(.docx or .odt 檔) → 下載全班成績單確定無誤後再列印

The screenshot shows the school affairs system interface with the following steps highlighted:

- 1**: On the left sidebar, under "教職員" (Faculty), the "成績單製作" (Report Card Generation) option is selected.
- 2**: In the main content area, the "領域成績單" (Subject Report Card) section is shown. A red box highlights the "日常表現評量" (Daily Performance Assessment) section, which contains a summary of the student's performance and areas for improvement.
- 3**: A red box highlights the "儲存" (Save) button in the bottom right corner of the report card template.
- 4**: On the right side, a list of available report card templates is shown, with the "114學年度第1學期成績單(Word格式)(docx)-領域" template selected.
- 5**: At the top of the page, a red box highlights the "下載全班成績單" (Download Class Report Card) button.

A large red watermark "此處不用理會" is overlaid on the left side of the screenshot.

下載成績單輸出後 請檢視~

1. 學年度學期是否正確
2. 評語成績有無出現
3. 開學日是否正確
4. 以上確定無誤再行列印成績單

1 彰化縣永靖鄉永靖國民小學 114 學年第 1 學期  
日常行為及學習成績評量通知書

| 日常生活表現(事實紀錄或具體建議) |             |            |
|-------------------|-------------|------------|
| 生活行為              | 學習領域/彈性學習評量 |            |
| 學習領域 / +<br>彈性學習  | 每週 +<br>節數  | 學習 +<br>成就 |
| 語文 - 國語文          | 5           | 丁          |
| 語文 - 本土語文         | 1           | 優          |
| 數學                | 4           | 丁          |
| 審核簽章              |             | 家長意見       |
| 導 師               | 教務主任        | 校 長        |
|                   | 謝慶家         | 蘇月妙        |

說明與注意事項:

- 1、115 年 2 月 23 日開學日，應繳交之各項費用將另行通知。
- 2、貴子弟本學期在校各項成績，均經評定，謹列表通知，即希查閱。
- 3、『學期成績通知書』影印後加蓋教務處戳章，即為證明文件，請務必留存。

3

此致

貴 家 長

永靖國民小學